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Abstract (en)
A container made of plastic with a neck part, on which a closure cap is placed, in particular for medical rinsing solutions or the like, must above all
be sterile on its neck part (3) so that sterile removal of the rinsing solution is possible. For this purpose, provision is made for the neck part (3) to be
of long design and to have smooth outside surfaces and for there to be placed on said neck part a closure cap (4) which has a transversely divisible
shell and smooth inside surfaces and the lower edge of which is welded to the neck part (3) without interruption. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Behälter aus Kunststoff mit einem Halsteil, auf den eine Verschlußkappe aufgesetzt ist, insbesondere für medizinische Spüllösungen o.dgl.
muss vor allem an seinem Halsteil (3) steril sein, damit eine sterile Entnahme der Spüllösung möglich ist. Zu diesem Zweck ist vorgesehen, daß
der Halsteil (3) lang und außen glattflächig gestaltet ist, und daß auf ihn eine innen glattflächige Verschlußkappe (4) mit quer teilbarem Mantel
aufgesteckt ist, deren unterer Rand mit dem Halsteil (3) unterbrechungslos verschweißt ist.
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